
 

 

 

 

 

Agenda voor de beeldvormende raad van 12 april 2012 

 

 

 

Op donderdag 12 april 2012 heeft de gemeenteraad een beeldvormende bijeenkomst. In die 

bijeenkomst bereidt de raad zich voor op de raadsvergadering van 26 april 2012. U bent van 

harte welkom om deel te nemen aan de vergadering in het stadhuis, Raadhuisstraat 2, 

Doetinchem.  

De eerste twee bijeenkomsten (parallelsessies) beginnen om 19.30 uur. Na een pauze om 

20.30 uur beginnen de tweede parallelsessies om 21.00 uur. Eindtijd is 22.30 uur. 

 

 

1A, 19.30 uur, raadzaal                           voorzitter: P. Koning; griffier: M. Schennink 

 

1.  Studie verkeersontsluiting Doetinchem noordwest 

In juli 2010 heeft de raad het plan ‘Veilig en bereikbaar Doetinchem-Noord’ vastgesteld. 

Een onderdeel uit dat plan was een onderzoek naar nut en noodzaak van een westelijke 

randweg en naar een ontsluiting van het ziekenhuis via de 2e Loolaan.  

De conclusie van de uitgevoerde onderzoek is dat huidige problematiek van de 

Kruisbergseweg en Haareweg op te lossen is door het uitvoeren van de voorgenomen 

herinrichtingmaatregelen in 2012 en 2013. De aanleg van een westelijke randweg is niet 

noodzakelijk en niet wenselijk in het licht van de regionale bereikbaarheidsvisie en in het 

kader van het behoud van de natuur. 

 

2.  Krediet verbouwing Gruitpoort vanwege mfa-jeugd 

Op 1 september 2012 opent de mfa-jeugd de deuren in de Gruitpoort. Daartoe moet het 

gebouw op een aantal punten bouwkundig worden aangepast. Het college stelt voor 

daarvoor een krediet van € 500.000 ter beschikking te stellen, te dekken uit een 

huurverhoging voor de Gruitpoort. De Gruitpoort kan deze huurverhoging (van € 34.593 

per jaar) betalen uit de extra subsidie (€ 250.000 per jaar) die het krijgt vanwege de mfa-

jeugd.  

 

3.  Algemene verordening ondergrondse infrastructuur 

Een nieuwe Algemene verordening ondergrondse infrastructuren (AVOI) is nodig omdat 

de huidige Telecomverordening verouderd is. Met de AVOI, gemaakt met 15 gemeenten 

samen, zijn procedures en voorschriften voor aanleggen, in stand houden en opruimen 

van kabels en leidingen in openbare gronden op een logische en uniforme manier 

vastgelegd. Het college stelt voor om bij het heffen van leges onderscheid te maken 

tussen grote en kleine werken. Dit is reëel omdat aanvragen met een grote lengte meer 

beoordelingstijd vragen dan kleinere werken. 

 

4.  14e wijziging Bouwverordening 

Op 8 december 2011 heeft de raad het besluit genomen om de adviezen over welstand 

en over monumenten onder te brengen in één nieuwe commissie welstand en 

monumenten. Voor deze commissie is een juridische basis nodig. Daartoe doet het 

college de raad het voorstel tot (14e) wijziging van de Bouwverordening Doetinchem 

2007. Tevens stelt het college voor leden te benoemen voor de nieuwe commissie 

welstand en monumenten. 
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1B, 19.30 uur, werkcafé                       voorzitter: N. Verhoeven; griffier: R. Janssens 

 

5.  Rapport rekenkamercommissie quick scan re-integratiebeleid 

De rekenkamercommissie heeft in 2011 een quick scan gedaan naar het re-

integratiebeleid. De quick scan moest antwoord geven op de vraag of een uitgebreider 

onderzoek wenselijk is.  

De rekenkamercommissie concludeert dat de gemeente voldoende aandacht en energie 

besteedt aan de dienstverlening aan werkzoekenden. Een verdergaand onderzoek vindt 

de rekenkamercommissie niet nodig. 

 

6.  AGEM en andere gemeentelijke duurzaamheidprojecten 

Doetinchem doet mee in het regionale project om de AGEM (Achterhoekse 

Gemeenschappelijke Energie Maatschappij) op te richten. Het college consulteert de raad 

over de AGEM in oprichting. De opmerkingen e.d. zullen, tezamen met die van de andere 

partners, verwerkt worden tot een vervolgvoorstel over participatie in de AGEM 

Coöperatie. Het college vraagt de raad te reageren op de AGEM als leverancier, als 

producent en als kennisorganisatie van energiebesparing. Daarnaast vraagt het college 

richting van de raad over de organisatiestructuur van AGEM. Ook informeert het college 

de raad over lopende duurzaamheidprojecten. 

 

7.  Uitwerking samenwerking Regio Achterhoek 

 Op 27 oktober 2011 heeft de raad de notitie ‘Achterhoek 2020’ vastgesteld. Daarmee is 

besloten tot een nieuwe samenwerkingsstructuur gebaseerd op een coöperatief model. 

Die samenwerkingstructuur is uitgewerkt in de notitie ‘Samen verder’. Twee sporen zijn 

beschreven: 1. De portefeuillehoudersoverleggen; dit gaat om intergemeentelijke 

samenwerking op de gemeentelijke beleidsterreinen onder aansturing van het algemeen 

bestuur. 2. Het spoor van de werkplaatsen. Dit gaat om de concretisering van projecten 

uit de Agenda 2020 met aansturing door de stuurgroep. Het college stelt voor de notitie 

‘Samen verder’ vast te stellen.  

 

  

PAUZE van 20.30 uur tot 21.00 uur 

  

  

2A, 21.00 uur, raadzaal                      voorzitter: F. Langeveld; griffier: M. Schennink 

  

8.  Structuurvisie nieuwe stijl Regio Achterhoek 

Deze nieuwe structuurvisie is een actualisatie van de regionale structuurvisie uit 2004. 

De ontwerpvisie heeft ter inzage gelegen van 13 januari tot 23 februari 2012. Er zijn 

14 zienswijzen ingediend. 

De regionale en de gemeentelijke structuurvisie moeten op elkaar afgestemd worden. 

De visie levert geen blauwdruk omdat er teveel grote onzekerheden zijn. Uitgangspunt is 

het ‘ja, mits’-principe: het begeleiden van ruimtelijke ontwikkelingen. De structuurvisie 

heeft vier hoofdthema’s:  samenwerken, centraal in een stedelijk netwerk, economisch 

perspectief in een bijzonder landschap en duurzaam. 

 Voor het uitvoeringsprogramma moet het college nog een kostenraming maken. 

Het college informeert de raad periodiek over het uitvoeringsprogramma.  
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9.  Afweging vestiging Saturn  

Op 22 december 2009 heeft de raad ingestemd met het (particuliere) initiatief een Saturn 

(Media Markt) te bouwen. Dit raadsvoorstel belicht  aspecten die gemoeid zijn met de 

komst van een vestiging van Saturn in de Doetinchemse binnenstad. In eerdere 

voorstellen werd alleen gesproken over wel of niet aankopen door de gemeente van een 

parkeergarage met twee (of drie) parkeerlagen, of deze aankoop over te laten aan 

marktpartijen. Recente ontwikkelingen kunnen ertoe leiden dat als Doetinchem de 

parkeergarage niet aankoopt, er een (aanzienlijk) risico is dat Saturn afziet van vestiging. 

Dat laatste is volgens het college niet goed voor Doetinchem. Daarom legt het college in 

het voorstel voor om de parkeergarage Saturn aan te kopen. Het college gaat uitvoerig in 

op de argumentatie voor de komst van Saturn, te weten de economische ontwikkeling 

van het Lyceumkwartier en de gevolgen van vestiging van Saturn voor de binnenstad. 

 

10.  Taskforce woningbouwprojecten 

Vanwege de financieel-economische crisis en de crisis op de woningmarkt is het college 

gestart met een taskforce woningbouw. Deze taskforce is erop gericht snel en adequaat 

in te spelen op ontwikkelingen binnen woningbouwprojecten om negatieve financiële 

effecten van de crisis zo beperkt mogelijk te houden. Twee maal per jaar rapporteert het 

college de raad over deze taskforce. Voorligt de rapportage maart 2012. In deze 

rapportage komen drie belangrijke thema’s aan de orde: de woningmarkt, zorgwoningen 

en de inzet van de spaarrisicoreserve. 

 

  

2B, 21.00 uur, werkcafé                          voorzitter: M. Salemink; griffier: R. Janssens 

  

11.  Controlplan 2012 

Weten wat je wilt bereiken, hoe je dat wilt doen, zicht hebben op risico’s en hoe je 

daarop kunt sturen, dat beschrijft het college in het controlplan. Het betrekt daarbij het 

oordeel van de accountant, zowel vanuit de stresstest begroting als vanuit de 

managementletter. Adviezen uit zijn managementletter staan als actiepunten in het 

controlplan 2012. De accountant schrijft ook in zijn managementletter dat Doetinchem in 

2011 te weinig vooruitgang heeft geboekt. Het college heeft daar een andere mening 

over. Het heeft stevig ingezet op de bezuinigingsoperatie van de Voorjaarsnota 2011. 

Het consolideren van het huidige niveau van control vergt al een flinke inspanning.  

 

 

 

 

Toelichting op de vergaderingen van de gemeenteraad 

 

In de beeldvormende bijeenkomsten informeren raadsleden zich over een onderwerp. 

Dat doen zij door te inventariseren en vragen te stellen. Zo vormen raadsleden zich een 

compleet beeld van het betreffende agendapunt. Er wordt dus geen politiek debat gevoerd of 

een besluit genomen.  

 

Ook u hebt de mogelijkheid om met de raadsleden in gesprek te gaan over onderwerpen op 

de agenda. Via de griffie kunt u zich hiervoor aanmelden, telefoon (0314) 399541/377145 of 

per e-mail: griffie@doetinchem.nl.  

 

mailto:griffie@doetinchem.nl
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De onderwerpen uit deze beeldvormende bijeenkomst komen in principe op de agenda van de 

raadsvergadering van 26 april 2012 voor een debat tussen de raadsfracties. Die avond sluit de 

gemeenteraad af met het nemen van besluiten over die onderwerpen.  

 

Meer informatie en alle stukken die gaan over de agendapunten vindt u vanaf 31 maart 2012 op 

http://besluitvorming.doetinchem.nl.  

 

U kunt zich ook rechtstreeks tot een raadslid of fractie richten en proberen op die manier 

aandacht voor een zaak te krijgen. De namen, telefoonnummers en e-mailadressen kunt u 

vinden op de site http://besluitvorming.doetinchem.nl en in de gemeentegids. 
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